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De coronaprik veroorzaakt kanker 
 

Op 01-09-2017 deed een collega van Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 

Professor Renske Steenbergen onderzoek naar hoe RNA modificerende enzymen (lees: 

het corona vaccin) een belangrijke rol spelen bij het ontstaan 

van kanker (lees: kanker veroorzaakt) door het normale microRNA repertoire (lees: het 

uitlezen van uniek DNA) te veranderen. 

 

 

  

https://www.linkedin.com/in/renske-steenbergen-ba83846/
https://www.kwf.nl/onderzoek/onderzoeksdatabase/rna-modificerende-enzymen-spelen-een-belangrijke-rol-bij-het-ontstaan
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Corona-app om transmissie tegen te gaan 
 

Op 12-06-2020 publiceerde de NOS het artikel: Kritiek verstomt niet: 'Corona-app is 

prestigeproject van Hugo de Jonge' 

 

 

  

https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2337085-kritiek-verstomt-niet-corona-app-is-prestigeproject-van-hugo-de-jonge
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Bijwerkingen van de Pfizer coronaprik 
 

Op 16-04-2021 vroeg Pfizer, de producent van kankermedicatie, het patent mét circa 

10% kans op ontstekingen voor de coronaprik aan (pagina 602). 

 

 

  

https://www.google.com/search?q=pfizer+sutent&sca_esv=725712b13be26739&sxsrf=ACQVn08kppqPQm7jPhGA1eOxj5M3l7ZVFw%3A1707943526360&source=hp&ei=ZibNZYCqE_aci-gP4JqV4AE&iflsig=ANes7DEAAAAAZc00dhpb6V12k0GrKKk6MN89qheOgTso&oq=pfizer+&gs_lp=Egdnd3Mtd2l6IgdwZml6ZXIgKgIIADIKECMYgAQYigUYJzIEECMYJzIKECMYgAQYigUYJzILEAAYgAQYsQMYgwEyCxAAGIAEGLEDGIMBMhEQLhiABBixAxiDARjHARivATIFEAAYgAQyCxAuGK8BGMcBGIAEMgUQABiABDIFEAAYgARIlw5QAFimBHAAeACQAQCYAWygAfQEqgEDNi4xuAEDyAEA-AEBwgIKEC4YgAQYigUYJ8ICChAAGIAEGIoFGEPCAgsQLhiABBjHARivAcICChAuGIAEGIoFGEPCAggQABiABBixA8ICCBAuGIAEGNQC&sclient=gws-wiz
https://patents.google.com/patent/WO2021213945A1/en
https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC6704802/
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Eerste coronaprik Nederland 
 

Op 08-01-2021 werd in Nederland de eerste coronaprik toegediend. 

 

 

  

https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2020/12/17/eerste-vaccinatie-op-8-januari-2021#:~:text=Als%20het%20coronavaccin%20van%20BioNTech,Nederland%20de%20eerste%20vaccinatie%20gezet.
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Hugo de Jonge wil transmissie met coronaprik tegen gaan 
 

Op 24-12-2020 sprak Hugo de Jonge in het programma ‘Open Kaart’ van Robbert 

Rodenburg de volgende woorden: 

“Het enige wat wij hoeven te doen is even een prikkie halen. En dan een beetje nuffig 

zitten zeggen ‘nou, dat moet ik nog maar even zien, of ik dat wel wil’, ja dat kan 

natuurlijk niet”. 

 

 

Op 08-03-2021 sprak Hugo De Jonge tijdens de persconferentie de volgende woorden: 

“Nee, nee, ik heb helemaal geen begrip voor mensen die zich niet willen laten 

vaccineren. Nul begrip, nul begrip.” 

 

Op 25-05-2021 sprak Hugo De Jonge tijdens de plenaire vergadering de volgende 

woorden: 

“Nou, ik denk dat die persoon daar dan vanzelf spijt van krijgt, want de bijwerkingen 

nemen natuurlijk toe naarmate je meer prikken hebt gehad. Het is bijvoorbeeld ook 

een van de redenen waarom het bij iemand die een doorgemaakte infectie heeft, 

verantwoord medisch handelen is om echt maar één prik te nemen. Twee kan wel, 

maar bij die tweede prik na een doorgemaakte infectie heb je vaak meer bijwerkingen. 

En vaccineren doe je ook weer niet voor de lol. Zou het kunnen? Ik sluit niet uit dat het 

zou kunnen, maar ik denk eerlijk gezegd niet dat iemand dat wil.” 

 

Op 25-10-2021 sprak Hugo De Jonge tijdens de persconferentie de volgende woorden: 

“Het is een epidemie van de ongevaccineerden“ 

 

 

Op 12-11-2021 sprak Hugo de Jonge tijdens de persconferentie de volgende woorden 

1, 2: 

https://www.linkedin.com/in/robbert-rodenburg-3a3252114/
https://www.linkedin.com/in/robbert-rodenburg-3a3252114/
https://www.youtube.com/watch?v=kVLF_5mgRPs
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/mediateksten/2021/03/08/letterlijke-tekst-persconferentie-minister-president-rutte-en-minister-de-jonge-8-maart-2021
https://www.eerstekamer.nl/plenair/20211123/baay_timmerman
https://www.ad.nl/video/productie/de-jonge-het-is-een-epidemie-van-de-ongevaccineerden-259026
https://www.telegraaf.nl/video/226357825/de-jonge-moeilijk-om-begrip-te-hebben-voor-ongevaccineerden
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/mediateksten/2021/11/12/letterlijke-tekst-persconferentie-coronavirus-minister-president-rutte-en-minister-de-jonge-12-november-2021
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1. “Moeilijk om begrip te hebben voor ongevaccineerden” 

 

2. “Nee, wat we doen nu op dit moment is een adviesaanvraag bij de 

Gezondheidsraad om ons op korte termijn te adviseren over hoe om te gaan met 

vaccineren van hele kwetsbare kinderen, met een oncologische behandeling 

bijvoorbeeld, waardoor ze immunosuppressiva slikken, waardoor ze een zwak 

immuunsysteem hebben. Dat moeten we, denk ik, snel willen regelen. Maar we 

laten daar natuurlijk uiteraard eerst de Gezondheidsraad over adviseren. Alle 

kinderen onder de 12... weet je als iedereen boven de 12 gewoon zou doen wat er 

van hun worden gevraagd, hoeft het onder de 12 niet. En daar zou ik eigenlijk voor 

zijn.” 

 

“In de 30 gemeenten waar de besmettingsgraad het hoogst is, en de 

vaccinatiegraad het laagst geven we die aanpak een extra impuls. We willen in 

gesprek met de twijfelaars. Met de mensen die vandaag niet naar deze 

persconferentie kijken. Met de mensen die het vaccin nog niet aandurfden. Met 

íédereen die nog niet gevaccineerd is. We blijven vragen beantwoorden, 

desinformatie weerleggen, en vooral: we blijven vaccineren. Dat doen we wijk voor 

wijk. Deur voor deur. Arm voor arm.” 

 

 

Op 26-11-2021 sprak Hugo de Jonge de volgende woorden: 

“Overal waar de vaccinatiegraad omhoog moet, zetten we alles op alles om de twijfels 

en de drempels weg te nemen: wijk voor wijk, deur voor deur, arm voor arm. En dat 

werkt, want nog steeds kiezen wekelijks duizenden mensen voor een prik. De 

boostercampagne is van start en komt op stoom. 

“Maar de ongemakkelijke waarheid is dat 50 procent van de mensen op de covid-

afdelingen en 70 procent van de mensen op de intensive care niet is gevaccineerd. En 

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/mediateksten/2021/11/26/letterlijke-tekst-persconferentie-coronavirus-minister-president-rutten-en-minister-de-jonge-26-november-2021
https://www.youtube.com/watch?v=Ulh5DVbpbbc


8 

 

de waarheid is ook dat hadden ze dat wel gedaan, ze daar waarschijnlijk nu niet 

hadden gelegen en die ongemakkelijke waarheid wil ik niet onbenoemd laten.” 

 

 

Op 30-11-2021 sprak Hugo De Jonge tijdens de plenaire vergadering de volgende 

woorden 

“Ik kan iets zeggen over de kenmerken. We weten namelijk inmiddels vrij goed en vrij 

precies per postcode waar ze wonen. We weten ook vrij goed wat de redenen zijn 

waarom ze zich niet laten vaccineren. Ik zal proberen dat goed en genuanceerd te 

schetsen. Het zijn met name de grote steden; Amsterdam, Rotterdam en Den Haag 

staan bovenaan. Binnen die grote steden zijn het de oude stadswijken met veel 

migranten. Daarnaast zijn het de Biblebelt-gemeenten. In die optelsom zijn het weer 

vaker lager opgeleiden en mensen die überhaupt al met wat argwaan naar de overheid 

kijken. Soms zijn het ook mensen die überhaupt niet goed bereikt kunnen worden met 

overheidsinformatie omdat ze de taal niet machtig zijn of omdat de groep waarin ze 

verkeren, hele andere informatie uit dan ze in de folders van de rijksoverheid zouden 

kunnen teruglezen. Heel typerend. Ik woon vlak bij de Afrikaanderwijk op Rotterdam-

Zuid. Op de markt kan je eigenlijk iedere woensdag en iedere zaterdag de GGD 

terugvinden of een groep huisartsen die mensen aanspreken. Je kunt daar, ook na al 

die maanden aan campagnes, die echt ongelooflijk zijn geïntensiveerd — die 

campagnes worden inmiddels in elf talen gedaan — nog steeds mensen tegenkomen 

die zeggen: "Echt waar? Ik dacht dat ik me helemaal niet meer mocht laten vaccineren 

als ik zwanger was."” 

 

Op 14-12-2021 sprak Hugo De Jonge respectievelijk tijdens de persconferentie en voor 

een campagne de volgende woorden 1, 2: 

1. “En hecht je zo vreselijk aan je recht, je vrijheid om ‘nee’ te zeggen tegen 

vaccinatie? Daar leg ik mij niet bij neer. Want dat recht - die vrijheid - kan nooit 

belangrijker zijn dan het recht van de ander om niet ziek te worden, het recht van 

https://www.eerstekamer.nl/verslag/20211130/verslag
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/mediateksten/2021/12/14/letterlijke-tekst-persconferentie-coronavirus-minister-president-rutte-en-minister-de-jonge-14-december-2021#:~:text=Dat%20snap%20ik%2C%20maar%20leg,ik%20me%20niet%20bij%20neer.
https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2021/12/14/nieuwe-campagne-voor-vaccintwijfelaars-van-start
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een ander op een plek in het ziekenhuis, het recht van de ander om zijn onderwijs, 

zijn onderneming of zijn leven gaande te houden”. Door te zeggen dat hij zich er 

niet bij neerlegt, zegt” 

 

2. “We willen er alles aan doen om te zorgen dat mensen hun keuze maken op basis 

van betrouwbare informatie. Vaccinatie beschermt jezelf en de mensen om je heen 

tegen het virus en is verantwoord en veilig.”   



10 

 

Bijwerkingen van de coronaprik 

 

Op 02-05-2022 rapporteert het Lareb Bijwerkingencentrum dat het Lareb tot 18 

februari 2022 in totaal 662 meldingen ontvangen heeft, waarbij de gevaccineerde 

overleden is in de periode na vaccinatie 

 

  

https://www.lareb.nl/media/jv3puosa/signals_2022_overview_overlijdens-na-covid.pdf
https://www.lareb.nl/
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Bevestigt Pfizer dat de coronaprik niet helpt tegen transmissie  

 

Op 11-10-2022 bevestigt Janine Small, President van Internationale Ontwikkelde 

Markten bij Pfizer aan Rob Roos, Lid van het Europees Parlement, dat het vaccin nooit 

is getest om overdracht te voorkomen. 

  

https://www.linkedin.com/in/janine-small-8b484913/
https://www.linkedin.com/in/robroosnl/
https://www.youtube.com/watch?v=Qo8Ra9NWPRY
https://www.youtube.com/watch?v=Qo8Ra9NWPRY
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Bevestigt het EMA dat de coronaprik niet helpt tegen transmissie 

 

Op 18-10-2023 bevestigt het EMA (Europees Medicijnen Agentschap) in een brief aan 

Marcel de Graaff, Lid van het Europees Parlement: 

“U heeft inderdaad gelijk dat COVID-19-vaccins niet zijn goedgekeurd om de 

overdracht van de ene persoon naar de andere te voorkomen. De indicaties zijn 

gericht op het beschermen van de gevaccineerde individuen zelf.” 

  

https://www.ema.europa.eu/en/homepage
https://static1.squarespace.com/static/5c06278f365f02ec86494d78/t/655cf7181435d36554191bf9/1700591385113/2023-10-18+Letter+to+MEP+Marcel+de+Graaff+-+Request+for+the+direct+suspension+of+marketing+authorizations-redacted.pdf
https://www.europarl.europa.eu/meps/nl/125025/MARCEL_DE+GRAAFF/home
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Stemt het CDA van Hugo de Jonge tegen onderzoek naar bijwerkingen 

 

Op 25-01-2024 Stemt het CDA van Hugo de Jonge tegen de motie van Pepijn van 

Houwelingen en verwerpt de Tweede Kamer de motie over onderzoek naar een 

mogelijk verband tussen coronavaccinaties en gezondheidsschade in het algemeen en 

postcovid in het bijzonder. 

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/moties/detail?id=2024Z01173&did=2024D02690
https://www.parlement.com/id/vlh6vum440xd/p_pepijn_van_houwelingen
https://www.parlement.com/id/vlh6vum440xd/p_pepijn_van_houwelingen

